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Dagsorden  

Mandag den 5. maj 2025 
 

Mødetidspunkt:  kl. 18.30 – 21.00  

Mødested: Personalerummet – brug indgang nr. 6 

Afbud: Benjamin, Michael og Henriette.  

Dagsorden er udarbejdet af Hans Overgaard 

Møderækken for bestyrelsesmøderne:  11/6 – obs dato & tid ændret!! 

1. Godkendelse af dagorden og referat fra sidste møde. 

Formål: At dagsordenen godkendes, og at referatet godkendes.  

Fremgangsmåde:   

Tid: 5 minutter. 

 

2. Kort nyt fra elevrådet.  

Formål: Orientering fra elevrådet. 

Fremgangsmåde: Elevrådet fortæller. 

Tid: 5 minutter 

Der har ikke været afholdt elevrådsmøde siden sidste møde. Næste møde i maj vil handle om nyt elevråd til 

kommende skoleår. Emil, der er formand, stopper efter 9.klasse og derfor også som elevrådsformand.  

Initiativet omkring AGF spilleren, Mikael Andersson, bliver desværre ikke til noget, da man havde 

misforstået hinanden ift arrangement og indhold.  

 

3.  Omstillingsplan  

Formål: Præsentation af den kommunale plan for ressourcer til skoler.  

Fremgangsmåde: Fælles orientering og drøftelse 

Tid: 20 minutter 

Skoleleder gennemgår planen og initiativerne bag. Der gives 1.000.000kr til Næshøjskolen hen over de 

næste 3 år til investering er i indsatser og ressourcer i forlængelse af ”bredere børnefællesskaber”. Dette 

drøftes via skoleudviklingssamtalen med skolechefen. Prioriteringerne vil løbende blive viderebragt til 

bestyrelsen. Obs på, at skolen har et underskud, man arbejder på at afvikle og som det ser ud lige p.t. så vil 

der i 2027 være positive tal at arbejde med – hvis ellers udviklingen holder.   
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4. Skoleårets planlægning og opbygningen.  

Formål:  Godkendelse af ringetider og skoledagens opbygning.   

Fremgangsmøde: Orientering og drøftelse  

Tid: 20 minutter 

Forslag om at gå tilbage til det tidligere ringetidssæt og ellers følge de konkrete rammer for skoledagens 

ramme og længde. Orientering om initiativer bag – mulighed for kortere skoledag – usikkerhed omkring den 

økonomiske fordel af nuværende ringetidssæt samt en ny mulighed for at personalet kan mødes tidligere og 

afholde teammøder mv. Der var fuld opbakning til ovenstående fra bestyrelsen.  

 

5. Ny aftale om folkeskolen 

Formål:  Præsentation af de 33 initiativer. Hvilke gælder for 25/26 og frem. Hvad skal Næshøjskolen 

og bestyrelsen arbejde med i det kommende skoleår.  

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse. 

Tid: 45 minutter 

Oplæg, gennemgang og drøftelse af de 33 initiativer. Hvad er særligt for bestyrelsen og dennes rolle? Der 

fremsendes link til orientering via oplæg.  

Der er særlige tiltag – ex Juniormesterlære, som kræver yderligere info og rammesætning. Ledelsen afventer 

bekendtgørelsen.  

Skole & Forældre – løbende fokus på, hvad de udbyder ift kompetenceudvikling af skolebestyrelsen. Dette 

tages op kvartalsvis. 

Aftale om, at man ser på et årshjul – drøfter rammer og indhold – opfølgning fra møde til møde. Obs på 

hvad der skal evalueres i kommende skoleår. Der er løbende nye tiltag i aftalen. 

Det er aftalt, at de forældrevalgte sender Hans forslag til emner til et årshjul inden d.19 maj – hvorefter 

Jeppe og Hans kvalificerer og fremsender forslag/oplæg til drøftelse til kommende bestyrelsesmøde. Øvrige 

punkter: Kalender, trivselsundersøgelse, søgning af fonde.  

 

 

6.  Orienteringspunkt – Nyt fra ledelsen. 

Formål:  Information til bestyrelsen fra ledelsen.   

Fremgangsmåde: Information fra skolen.  

-Modtageklasser 

-Trivselsundersøgelse 

Tid: 15 minutter. 
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Kort info om status på modtageklasserne. To nye medarbejdere er startet d. 2. Maj. Der er en del løse ender, 

men det er umiddelbart positivt, at skolen skal varetage opgaven. Planen er, at der er 5 klasser klar pr. 

1.8.25.  

Trivselsundersøgelsen tages op som særskilt punkt til kommende bestyrelsesmøde. Der er en positiv 

udvikling fra sidste år til i år. Ønske om at bestyrelsen præsenteres for tal samt benchmarks fra 

sammenlignelige skoler/kommuner.  

 

 

7.  Post til formanden.  

Formål:  Information om indkomne emner.   

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse af indkomne punkter.  

Tid:  

Ingen post 

 

8. Evt. 

Input til næste møde: 

Skal vi ændre på mødetid for bestyrelsen? Evt. kl.17-19.30 hver anden gang?  

Punktet blev vendt i en kort runde. Trods et evt. punkt, blev det besluttet, at bestyrelsesmøderne fremover 

skifter mellem at ligge kl. 17.00-19.30 og kl. 18.30-21.00.  

Næste møde: Onsdag d. 11. juni 2025 kl .17.00-19.30 

 

 


